
 

 

Sakslister og referater SU/SMU    
Bamble videregående skole  

Skoleår: 2021/2022   

 

Roller i SU/SMU   Navn  
Leder (elev)   Audun H. Lægraid(2STB), 

Nestleder (elev)  Thea Moe(2HEA) 

Andre elevrepresentanter   Emilie Gøthesen(1HSB),  

Alexander Hammer (2PIA)  

Sebastian Hjellvik (1SSR),  
 

Rektor/skolelederrepresentant   Hermod Håtveit(rektor) 

Ansattrepresentant(er)   Rikke Valen(miljøterapeut) 

Skolehelsetjenesten Anette Lunde  

Skoleeierrepresentant   Lillian Kaupang (rådgiver-opplæring og folkehelse) 

 

 

Dokumentet lagres i Teams.  

Alle representantene i SU/SMU får tilgang. 



 

 

Bamble vgs Sakslister og referater SU/SMU 

Møte 2: Onsdag 16.februar. kl.11.40, Teams    

Til stede: Emilie Gøthesen(1HSB), Thea Moe (forfall) 

Alexander Hammer (2PIA)  

Sebastian Hjellvik (1SSR 

ikke møtt),  

Elias Markussen(2ELA) 

Lillian Kaupang, Hermod Håtveit, Barbro Lekman  

Saksnr  Saksliste Referat med ansvar og frister  

FAST 

SAK 

Rektor informerer 

om oppfølging av 

saker fra forrige 

møte, hvordan er 

innspillene fra 

SU/SMU fulgt opp?  

 Gjennomgang av hvordan sakene er håndtert. 

 Sak 1 Gjennomgang av 

elevundersøkelsen. 

Områdene 

gjennomgås med 

vurdering av 

utslagene. 

Elevrådsrepresentant 

påpekte hvor stor 

forskjellen på 

yrkesfag og og hele 

skolen. Rektor 

informerte om at 

undersøkelsen blir 

lagt frem for elevene 

for hvert trinn. 

 

  



 

 

Bamble vgs Sakslister og referater SU/SMU 

 Sak 2 Ny skole: 

Uteområde 

Arbeid inne og ute 

Nytt 

talevarslingsanlegg. 

Fremdriften på ny skole holdes i forhold til tidsplanen.  

Det er slutt på sprengning, og det gir en roligere skolearbeidsdag for oss. 

I vinterferien starter brønnboringsarbeid. Anleggsarbeid mellom u skole og vgs,  

skal være ferdigstilt til skolestart 2022. 

Nytt talevarslingsanlegg er montert, blir prøvd ut med brannøvelse denne uka. 

Rektor viste kart fra landskapsarkitekt angående uteområde, spesielt rettet mot 

«atrium». Denne saken tas inn til elevråd, der vi ønsker innspill på sosiale soner og 

aktiviteter. 

 

Elevrepresentant uttrykte ønske om at en basketballkurv bør være et minimum for 

innplassering 

 
 Sak 3 Ungdom og 

helseuke, program er 

flyttet, siste uke før 

vinterferie.  

 Den blir gjennomført med kort varsel etter gjenåpning. Dette er satsingsområde for 

skolen hvert år. 

   

 


